
Beste inwoner

Terwijl u dit leest, geniet u hopelijk na 
van de mooie nazomer. Ondertussen zit 
uw N-VA-afdeling niet stil. Zoals we in 
ons vorige huis-aan-huisblad aankondig-
den, stellen we in deze editie met trots 
onze nieuwe bestuursleden aan u voor. 
De ploegsfeer is aanwezig dankzij een 
gezonde mix van leeftijden en een even-
wichtige verhouding tussen mannen en 
vrouwen. Het is ooit anders geweest.

We zijn een sterke afdeling en samen 
maken we ons klaar voor de verkiezingen 
van 2024. Onze gemeente is gebaat met 
een evenwichtige Vlaamse partij. 

Wilt u eens goed praten over onze ambitie 
en over ons programma? U bent welkom 
op ons eetfestijn. Dat vindt plaats op 
zaterdag 30 september in café De Vrede.

Met Vlaamse groeten, 

Mike De 
Staebele,

voorzitter N-VA 
Denderleeuw

Maak kennis met So� e Sonck (48)

“Aan de zijlijn staan is geen optie”
Ik groeide op in Welle en woon nu in 
de stationsbuurt van Denderleeuw. 
Ik ben de � ere mama van een zoon 
(22 jaar) en dochter (24 jaar). Ik 
werk sinds 1995 in het Vlaams 
Parlement als administratief 
medewerker Publiekswerking. Mijn 
collega’s en ik boeken rondleidingen, 
ontvangen de bezoekers en verzorgen 
ook zelf gidsbeurten.

Denderleeuw evolueerde op enkele jaren 
tijd van een dorp naar een mini-stad. Er 
zakten heel veel Brusselse nieuwkomers 
af naar onze streek om zich hier te vesti-
gen. Die evolutie brengt ook de nodige 
druk en problemen met zich mee. 

Er is de toenemende verfransing. Hoe 
kan je je als Vlaming thuis voelen in je 
dorp wanneer een andere taal je eigen 
taal verdringt? Ook de veiligheid in de 
stationsbuurt komt steeds vaker in het 
gedrang. Elke dag zijn er politie-inter-
venties nodig.

Mijn keuze was snel gemaakt. Ik besliste 
om deel uit te maken van een toffe, 
gemotiveerde ploeg die de problemen 
aankaart en ze ook effectief wil veran-
deren. Aan de zijlijn staan, is geen optie 
meer.

22 juni laatsleden ontving ik enkele 
N-VA-(bestuurs)leden voor een gids-
beurt in het parlement. Onze leden 
kregen er uitleg over de werking van het 
parlement, maar ook over de kunst en 
architectuur. Met als kers op de taart 
uiteraard een bezoek aan de prachtige 
Koepelzaal. Die leuke dag werd af-
gesloten met een lekkere lunch in de 
Daktuin. 

Heel erg graag 
tot later,

Sofi e Sonck

Uitgavedrang wordt fi nanciële last voor (klein)kinderen
Het gemeentebestuur schat de schuld tegen 2025 op ongeveer 32,1 miljoen euro. Vandaag bedraagt die schuld 
11,5 miljoen euro. Dat is een stijging van 161 procent!  

De schuld per inwoner stijgt van net geen vijfhonderdvijftig euro vandaag tot bijna duizendvijfhonderd euro in 2025. 
Het is geen excuus dat het gaat om de financiering van investeringen. Bovendien bereiken we door die investe-
ringen en de bijhorende financieringen stilaan het maximum van de ontleencapaciteit. 

Het gemeentebestuur legt met haar uitgavedrang en met de stijgende intrestpercentages een extra financiële last 
op de schouders van onze kinderen en kleinkinderen. 

Kenny De Moerloose, bestuurslid N-VA Denderleeuw

Nieuw 
bestuurslid

www.n-va.be/denderleeuwdenderleeuw@n-va.be N-VA Denderleeuw
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Maak kennis met Kenny De Moerloose en Jochen Baert

“Een Denderleeuw om trots op te zijn”
Mijn naam is Kenny De Moerloose, vader van Lode en echtgenoot van Katrien. Ik ben 
opgegroeid in het landelijke Oosterzele, maar sinds 2006 woonachtig in Denderleeuw en 
werkzaam als auditeur aan het Rekenhof. 
Ik  ben ook actief als bestuurslid bij Floorball Club Stimulo Denderleeuw en ondersteun de 
trainers bij de jeugdploegen. Bij mooi weer kan je me ook terugvinden achter het stuur van 
een volgwagen tijdens een ballonvaart.
Mijn hoofddoel? Streven naar een Denderleeuw waar we trots op kunnen zijn, waar het 
veilig wonen is en waar iedereen zich kan thuis voelen. Net zoals voor vele Vlamingen is de 
toenemende verfransing een echte doorn in het oog. Het feit dat onze voorouders zo hard 
gevochten hebben voor het Vlaams, versterkt mijn overtuiging als N-VA lid. 

“De jeugd is de toekomst”
Mijn naam is Jochen Baert. Ik ben vader van Kobe & Yana, partner van Els en baasje 
van onze labrador Spike. Ik werk als accountmanager bij Microso� .

Ik moest niet lang nadenken toen N-VA-
Denderleeuw me vroeg. 
Zo treed ik in de voetsporen van mijn 
grootvader, Petrus Wynant. Hij was 60 jaar 
geleden in Denderleeuw een echte Volks-
unieman. Bij de vorige verkiezingen kwam 
ik op onder de Lijst van de Burgemeester 
(LvB). Sindsdien ben ik mandataris in het 
BCSD van het OCMW.

De jeugd is onze toekomst.
Ik zet mij al jaren in voor hen. Ik was zeven 
jaar de voorzitter van het oudercomité in 
Iddergem en begeleid al jaren de bos - en 

zeeklassen. Ook ben ik de huidige voorzit-
ter van de schoolraad. Via mijn werkgever 
ben ik ambassadeur van Childfocus om 
kinderen veilig met het Internet te laten 
omgaan.

Naast onderwijs ligt sport ook nauw aan 
mijn hart. 
Ik zet ik me als bestuurslid in bij Standaard 
Denderleeuw. Ik geef er voetbalinitiatie aan 
jongens en meisjes jonger dan vijf jaar. 

   Jochen Baert

    bestuurslid N-VA 
Denderleeuw

   43 jaar

Nieuwe bestuursleden!

   Kenny De Moerloose

    bestuurslid N-VA 
Denderleeuw

  44 jaar

EETFESTIJN MET COTE À L’ OS
‘EET ZO VEEL ALS DAT JE KAN’

Zaterdag 30 september 
Van 17.00 tot 21.00 uur

In zaal de Vrede
25 euro (volwassenen) – 15 euro ( kinderen, tot 12 jaar)

Groentenbuffet, saus en frietjes zijn erbij.
Vegetarische burger met groentenballetjes aan 20 euro

Inschrijven via de bestuursleden of online via QR-code

denderleeuw@n-va.be



Niet het beleid dat wij willen
Ziet u dat overzicht van de evolutie van de schulden per inwoner? En dur�  u te denken dat u 
iets tastbaars weerkrijgt voor die verhoging? Want die schulden worden tenslotte betaald door 
de inwoners. Door u dus. 

Uw durf is opmerkelijk, maar we moeten u teleurstel-
len. We zagen voorlopig enkel plannen voor de heraanleg 
van de dorpskern van Denderleeuw en voor de invulling 
van het woonuitbreidingsgebied Wolfsgracht. En zelfs die 
projectplannen bekijken we met argusogen. We zien in 
beide projecten dezelfde rode, of groene, draad. 

In het toekomstig project Wolfsgracht worden vier par-
keerplaatsen per vijf woningen voorzien. Nu rekent 
men anderhalve parkeerplaats per gezin. De pendelaar 
die in ploegen werkt of in een industriezone met weinig 
of geen openbaar vervoer zal niet voor de eigen deur kun-
nen parkeren. 

We zien op de nieuwe plannen dat er in het centrum een 
tiental wagens minder kunnen parkeren. Dat zou ge-
compenseerd worden door de eerste uren parkeren in de 
nieuwe ondergrondse parking gratis te maken. Die laatste 
belofte is twijfelachtig bij een gemeente in geldnood. 

De ecologisten hanteren het STOP-principe. Dat 
principe bepaalt de prioriteiten. Eerst en vooral kijkt men 
naar de noden van de Stapper, de voetganger. Dan naar 
die van de Trapper, de fietser. Vervolgens kijkt men naar 
het Openbaar vervoer. De noden van de personenwagens 
komen op de laatste plaats. Parkeergelegenheid wordt 
ontnomen en de bewegingsvrijheid wordt weggenomen 
door circulatieplannen. Hoe moet dat dan voor mensen 
die slecht te been zijn en die afhankelijk zijn van hun 
auto? 

Het zijn de gevolgen van engagementen die Bel-
gië aanging binnen Europa. Om onze uitstootgassen 
terug te dringen moet het geïndustrialiseerde Vlaanderen 
versneld zijn wagenpark afbouwen of elektrificeren. Dat 
laatste is niet zonder risico. Herinnert u zich het vracht-
schip dat uitbrandde voor de Waddeneilanden? Een 
elektrische auto blussen is niet zo eenvoudig, zo bleek. 

Autobouwers zijn ondertussen volop bezig om zonnecel-
len te integreren in het koetswerk van de wagen om op 
die manier een zevenduizend kilometer te kunnen rijden. 
Gratis ondergronds parkeren aanbieden getuigt van een 
schrijnend gebrek aan voortschrijdend inzicht.

Onze N-VA-fractie bestaat niet uit autofanaten of pseudo-
autospecialisten. We hebben enkel oog hebben voor de 
problemen van de burger die zijn wagen nodig heeft om 
te gaan werken. Of de inwoner die lokaal wenst te winke-
len. N-VA Denderleeuw bekijkt, net als de ondernemers 
in de getroffen zones, de plannen met argwaan. 

Zit je ook met ideeën of wil je ons op de hoogte bren-
gen van problemen. Aarzel dan niet ons een berichtje 
te zenden via het contactformulier op onze website
denderleeuw.n-va.be/stel-je-vraag .

Johan Duyck, 
Gemeenteraadslid N-VA Denderleeuw

Vlaanderen heeft u nodig
Vlaanderen is van u. Uw land, uw welvaart, uw toekomst. U bepaalt wat ermee 
gebeurt. Dat is uw recht als Vlaming. De N-VA zal altijd op de barricaden staan 
om uw stem te laten meetellen. En met hoe meer we zijn, hoe luider onze 
stem zal klinken. Daarvoor rekenen we ook op u. Wilt u uw toekomst in eigen 
handen nemen? Wilt u dat uw stem meetelt? Gelooft u dat dat alleen kan in 
een autonoom Vlaanderen? Dan hoort u bij de N-VA.

Word lid van de N-VA
Samen met tienduizenden N-VA-leden gaan we voor een vrij Vlaanderen. 
Zodat dit onwerkbare land de Vlamingen nooit meer als een verwaarloosbare 
minderheid terzijde kan schuiven.

www.n-va.be/denderleeuw



“Dringend onze Vlaamse welvaart veiligstellen,
  want federale regering is faliekante �op”

De regering van Alexander De Croo had één missie: tonen dat België werkt. Dat werd 
een faliekante �op. Erger nog: drie jaar paars-groen wanbeleid heeft er stevig ingehakt. 
De complete ontsporing dreigt.

Gevaarlijke 
spelletjes met onze 
energiebevoorrading

Belgische begroting 
is de slechtste van 

    heel Europa

Asielbeleid werd 
ongecontroleerde

knoeiboel

Fiscale hervorming, arbeidsmarkthervorming, 
nieuw pensioenplan? Totaal de mist in

Werkloosheidsuitkeringen en lee�onen stegen massaal, tenkoste van wie wél gaat werken

Om onze Vlaamse welvaart veilig te stellen, is het van cruciaal belang 
dat we in 2024 de tanker definitief keren. Richting een staatsmodel dat de
werkende, sparende en ondernemende Vlamingen wél dient. En dat kan 
alleen met een sterke N-VA.

Het is hoog tijd om op onze strepen te gaan staan. 
Hoog tijd voor de ommezwaai naar een democratisch bestuur van en voor Vlamingen. 
Hoog tijd voor verantwoordelijkheid en redelijkheid. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.

Bart De Wever
Algemeen voorzitter
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Werkloosheidsuitkeringen en lee�onen stegen massaal, ten

#FIASCO

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.


